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Milí čtenáři, 

víte, co znamená slovo ADVENT?   

Advent pochází z latinského slova „adventus“ a to znamená „PŘÍCHOD“. Je to vlastně čekání  

na příchod Ježíše Krista, období příprav na nejkrásnější křesťanské svátky v roce, na Vánoce. 

A co se při vyslovení slova advent vybaví Vám? Možná shánění hromady dárků, tlačenice  

v hypermarketech, generální úklid celého bytu až do úplného vyčerpání, napečení tuny cukroví, na 

které se na Nový rok už nikdo nemůže ani podívat, nervozita,…….. a nebo společné těšení se na Ježíška? 

Dnešní adventní doba je bohužel velmi komerční záležitost. Hypermarkety nás téměř od konce 

léta (připadá mi, že rok od roku dřív a dřív) upozorňují, že pod stromečkem je absolutně nezbytné mít 

to či ono, jinak to prostě ty pravé Vánoce nebudou. Ve své poštovní schránce nacházíme haldy letáků 

(škoda papíru!), ve kterých se to „výhodnými“ a „nezbytnými“ dárky jen hemží. Média nás také denně 

ovlivňují tím, co na svátky prostě „musí“ být doma hotové. 

Myslím, že o tom ale advent není. Není o tom mít všeho nejvíc, vše nemusí být mega, uklizeno 

přece nemusí být až do sterilní čistoty.  

A tak si zkusme udělat letos to krásné předvánoční období opravdu krásné, klidné a radostné. 

Radost přeci udělá i malý dáreček, a je-li vlastnoručně s láskou vyrobený, udělá radost dvojnásobnou  

a zkažené odpoledne strávené v nacpaném hypermarketu vyměňme za chvilky se svými nejbližšími  

a přáteli. Vánoční výzdobu svého pokoje, či bytu si letos třeba vyrobíme sami.  

A kdo uklízí byt průběžně, nemusí se před Vánoci přeci strhnout, že? 

Důležitější je určitě uklidit si sami v sobě, v klidu se svými blízkými rozjímat a všemi smysly nasávat tu 

kouzelnou předvánoční dobu, zamyslet se nad tím, jak je vlastně toto období krásné i bez nesmyslných 

megadárků, které jsou stejně jen na chvíli (mimochodem – víte, kde skončily všechny Vaše dárky 

z loňských Vánoc? Určitě byste se bez některých obešli, viďte?). 

Vždyť čas strávený s těmi, které máme rádi, už nám nikdo nikdy z našich srdcí nevymaže. 

 

Přeji všem krásný, klidný advent a nádherné Vánoce                                    Petra Kratochvílová 
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Zážitkový den u Kameňáku 

 

…ještě jedna akcička z loňského školního roku, která se nám nevešla do minulého čísla:  

 

Dne 31. 5. 2011 se žáci 

VII. třídy zúčastnili zážitkového 

dne 

u Kamenného rybníka 

pořádaného PPP Plzeň. Počasí 

bylo nádherné, slunečné. Na 

žáky v prostoru “základny“ 

čekal Míla Žižka, který za žáky 

již několikrát přijel do školy a 

hrál s nimi různé hry. U 

rybníka si postavili vlastní 

„golfové hříště“, na kterém 

pak sehráli skalní golf, učili se 

spolupracovat při přechodu 

různých lanových překážek, 

nechyběl polední piknik, na 

který každý něco dobrého přinesl, a také koupání. Všem se tato akce velmi líbila.   

„NEBEJVÁ TO VŽDYCKY HRAČKA, ALE MÁTE NA TO“  

 To bylo heslo této akce. 

                                                                                                                                Naděžda Pluhařová 

 

 

NNAAŠŠEE  ŠŠKKOOLLAA  



 

ZKAZKY 3/2011 – STRANA 4 
 

 

 

Káčko 2011 
  Zúčastnili jste se soutěže 

ŠSIC Všeználek – Káčko 2011? 

Určitě Vás zajímají výsledky  

Tak hurá na ně : 

 

V 1.  kategorii soutěžil  1. a 2. 

ročník: 

1. místo - Pokorná Zuzana  - 2.B 

2.  místo - Šrámková Jitka - 2.A 

3. místo - Mandousová Julie - 1.A 

 

Ve 2. kategorii soutěžil  3. - 5. 

ročník: 

1. místo - Šmídová Adéla - 5.A 

2. místo - Piškule Marek - 5.A 

3. místo - Baslová Adéla - 5.A 

 

Všechny obrázky byly krásné a porota měla těžké rozhodování . 

Děkujeme všem za účast ,  výhercům gratulujeme a těšíme se na druhý ročník Káčka 2012  

 

                                                                                                                    Anna Lukášová, 8. třída  

 

 

 

 

 

 

OPĚT JE TU HÁDANKA PRO VÁS :)  

 

POZNÁTE TUTO TAJEMNOU OSOBU? 

 

(ŘEŠENÍ NALEZNETE V ČASOPISE)… 

 

NNAAŠŠEE  ŠŠKKOOLLAA  
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Setkání s hejtmanem Plzeňského 

kraje 
Do naší školy zavítal dne 

15. 9. 2011 hejtman Plzeňského 

kraje Milan Chovanec. 

V doprovodu ředitele školy a 

starosty města byl seznámen 

s prostředím školy, zejména se 

školním bazénem, který je 

využíván pro výuku plavání nejen 

našich žáků, ale i žáků okolních 

základních a mateřských škol. 

Také si pan hejtman prohlédl 

nově vytvořenou učebnu školy 

Školní studijní informační centrum „Všeználek“, která vznikla modernizací původní knihovny školy.  

Nová učebna a její programová náplň je jednou z klíčových aktivit grantového projektu, který je 

spolufinancován ze státního rozpočtu ČR a Evropského sociálního fondu, zprostředkujícím 

subjektem je Plzeňský kraj.  

Pro všechny žáky školy je centrum otevřeno denně v rámci vyučování i mimo výuku. Návštěvnost 

žáků, kteří využívají učebnu i mimo vyučování, je velmi vysoká. Důležitou aktivitou centra je 

vydávání našeho školního internetového časopisu ZKAZKY, příprava soutěže pro žáky 2. stupně 

Žákovská odborná činnost a pořádání nových celoškolních soutěží, které jsou pravidelně 

vyhlašovány. Grantový projekt „Učení je skryté bohatství – inovace výuky ZŠ Kaznějov“ je 

realizován ve spolupráci s Plzeňským krajem a za výjimečné podpory zřizovatele školy Města 

Kaznějov.  
 

 

Zleva:  

poslanec J. Látka, hejtman  M. 

Chovanec, ředitel školy J. Henžlík, 

starosta P.Sýkora, ekonomka školy D. 

Šofferová, náměstek  

I. Grüner 
                                                                                                                           

 

                                                                                                      

 

 

Hana Patrichiová, manažer projektu 

NNAAŠŠEE  ŠŠKKOOLLAA  
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Výlet na kolech  -   třída 4. B 
 

V pátek 30. 9. 2011 jsme uskutečnili my, žáci 4. B, 

výlet na kolech do Trnové. S paní plavčicí (p. uč.  

Menclovou), jedním tatínkem (p. Vondryskou) 

a paní učitelkou Zelenkovou, která si vezla svoji 

dceru na sedačce, jsme se sešli v odpoledních 

hodinách před školou.  

Nemohli jsme se dočkat, a tak jsme trénovali už  

na place před základní školou, což se dvěma z nás, 

Dominikovi a Katce, nevyplatilo. Díky střepům 

 z rozbitých lahví na asfaltu si píchli kolo, proto jsme 

hned na startu museli řešit výměnu kola a lepení  

v Cykloservisu. Díky tatínkovi, který se obětoval  

a tento výlet s námi absolvoval,  jsme vše zvládli. Postaral se o odpadlíky, zatímco se třída vypravila na 

cestu. A od Modrého kříže, kam rodiče dopravili Kačku už s opraveným kolem, jsme mohli pokračovat 

v plném počtu.  

Cesta do Trnové vedla kolem oprámů lesními cestami. Chvíli do mírného kopečka a chvíli z kopce. Tak se 

museli někteří z nás blíže seznámit s přehazovačkou na svém kole, o které dosud ani nevěděli, že 

existuje. A tak museli dospěláci občas slézt a pomoci s přehozením řetězu. Ale čím déle jsme jeli, tím 

lépe to těmto cyklistům šlo. Výlet to byl i poznávací, „průvodkyně“ (p. uč. Menclová) se nám snažila 

ukázat a popsat důležitá místa v této části lesa v okolí Kaznějova. A tak už víme, co je to oprám, kde se 

říká u Modrého kříže, apod. Protože jsme vzorná třída, která ráda poznává nepoznané a se zaujetím se 

učí nové věci, dávali jsme dobrý pozor.  Po zdolání nepříjemného bahna a louží  

na cestě jsme se úspěšně po polní cestě kolem 

výběhu koní dostali k restauraci Špalík v Trnové, 

k cíli naší cesty.    

Pak samozřejmě přišly na řadu zasloužené 

zmrzliny a hranolky. A když jsme se dostatečně 

posilnili nezdravým jídlem, dostali jsme úkol. 

Museli jsme najít na kole paní učitelky 

poschovávané indicie k vyluštění tajenky. A přitom 

jsme uplatnili nové informace získané při cestě. 

Z tajenky jsme se dozvěděli, že máme hledat 

poklad, a to nám dlouho netrvalo. Posilněni 

dalšími sladkostmi jsme už museli spěchat zpátky, 

abychom stihli být do tmy doma.  

Zpáteční cesta nám dlouho netrvala, vraceli jsme se přes ves Vísky a po zpevněné cestě, která vede 

z kaolinky v Horní Bříze do Kaznějova.  Někteří z nás zvládli vyšlapat i ten největší a nejdelší kopec 

z celého výletu. Až před koupalištěm v Kaznějově jsme už byli díky chladnějšímu počasí přinuceni vyndat 

z batůžků bundy. Jinak nám stačila celé odpoledne trička. Počasí bylo opravdu vydařené. Prostě krásný 

zářijový den. 

Do cíle jsme se vrátili všichni v pořádku. A za odměnu, že jsme to tak dobře zvládli, dostal každý z nás na 

památku diplom. Celá akce byla moc pěkná! Děti byly úžasné a velký dík patří našim dospělým 

průvodcům, kteří ve svém vlastním volnu věnovali odpoledne nejen vlastním dětem.                         Zel 

NNAAŠŠEE  ŠŠKKOOLLAA  
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Schůzka vycházejících žáků 
 

     Dne 3. 11. 2011 se na naší škole konalo již tradiční setkání zástupců středních škol a učilišť s vycházejícími 

žáky a jejich rodiči. 

     Akci se zúčastnilo celkem 13 zástupců škol a velký zájem byl i z řad rodičů. Mohli se seznámit s obory 

jednotlivých škol a jejich dalšími nabídkami ve studiu a případné dotazy hned na místě individuálně 

konzultovat. 

    Akce proběhla úspěšně, věříme, že dosud nerozhodnutým žákům výrazně pomohla. 

 

                                                                                                                                            V. Vitoušová 

 

 
 

 

NNAAŠŠEE  ŠŠKKOOLLAA  
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Co jste, hasiči, co jste dělali…? 
 

        Dne 8.11. proběhla v naší školní 

knihovně Všeználek beseda pro žáky 3. tříd 

se zástupci hasičů. Celou besedu připravila 

kpt. Basáková a pan Lesch, který je velitelem 

místního SDH (pro neznalé:  sbor 

dobrovolných hasičů) v Kaznějově. 

    Celá beseda byla velmi zajímavě 

připravena, paní Basáková seznámila žáky 

s posláním, prací a výcvikem hasičů, ale také 

s prevencí požárů, úrazů a jiným možným 

nebezpečím. Pak následně byli žáci poučeni 

o chování, pomoci při mimořádných 

událostech a také získali informace 

 o základech první pomoci. Po teoretické 

části, která byla provázána poučným soutěžním kvízem a komiksovou prezentací, následovala 

praktická část, kde si děti za asistence pana Lesche mohly vyzkoušet hasičskou helmu, uniformu, na 

vlastní plíce okusit vzduch z kyslíkové bomby a dokonce se někteří nechali znehybnět pomocí 

nafukovací dlahy. 

     Beseda byla poučná, zábavná, děti si kromě diplomů a upomínkových předmětů odnesly spoustu 

důležitých informací. Oběma protagonistům patří náš dík.  

 

                          Učitelky 3. tříd.  

                                                                                   

 

 

NNAAŠŠEE  ŠŠKKOOLLAA  
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HAPPY  HALLOWEEN 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Žáci třetích ročníků se přestrojili za duchy, strašidla, čarodějnice či kouzelníky a oslavili svátek 

Halloween, o kterém si povídali při angličtině. A aby těch strašidelných tvorů nebylo málo, ještě si každý 

vyrobil krásnou malou čarodějnici a papírového ducha. To se to strašilóóó! UÁÁÁ!!! 

NNAAŠŠEE  ŠŠKKOOLLAA  
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Otázky pro pana starostu 

 

1) Pane starosto, jak vzpomínáte na léta Vaší povinné školní docházky, a na které základní škole jste ji ukončil? 

2) Který předmět na ZŠ byl Váš nejoblíbenější, který jste naopak vůbec neměl rád a s kterým jste měl největší 

trápení? 

3) Patřil jste ve škole mezi premianty, průměr nebo „rváče“? 

4) Objevila se ve Vaší žákovské knížce nějaká poznámka, na kterou dodnes vzpomínáte? 

5) Byl jste někdy tzv. „za školou“? 

6) Pane starosto, můžete porovnat chování tehdejších a dnešních dětí? 

7) Jaké jídlo bylo Vaše nejoblíbenější ve školní jídelně, které máte nejraději nyní a které naopak vůbec 

nemusíte? A umíte vařit? 

8) Pane starosto, měl jste v 9. třídě jasnou představu o tom, co budete dál studovat? A můžete nám prozradit, 

jakou školu jste vystudoval? 

9) A poslední otázka. Máte rád zvířata a máte nějaké zvířátko doma?                 

                                                                                                                                                            Žákyně 9.A  Jana Galliková  

1. Povinnou školní docházku jsem 

ukončil na ZŠ Praha 6 Ruzyně a rád na ni 

vzpomínám. 

2. Nejraději jsem měl přírodopis, 

chemii, zeměpis a tělocvik a vysloveně 

neoblíbený předmět jsem neměl. 

3. Patřil jsem mezi „normální“ žáky, 

škola mi žádné problémy nedělala. 

4. Už si nevzpomínám.  

5. Na základní škole ne.  

6. Mám dojem, že dříve děti více 

uznávaly autoritu učitelů, rodičů i 

ostatních dospělých. Nikdy bychom si např. nedovolili kouřit na veřejnosti. 

7. Myslím, že umím vařit. K nejoblíbenějším jídlům patří svíčková a řízek s bramborovým salátem, jinak ale 

sním všechno. 

8. Ano, vystudoval jsem Vysokou školu zemědělskou. 

9. Ano, mám moc rád zvířata, mám 2 psy, 3 kočky, andulky, korely, slepice, králíky, včely. 

                                                                                                                                                                 Ing. Petr Sýkora 

Děkujeme panu starostovi za zodpovězení našich zvídavých otázek  

NNAAŠŠEE  MMĚĚSSTTOO  
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Významná návštěva 
 

 

     Koncem června navštívil 

naše město prezident 

republiky Václav Klaus 

s manželkou Livií. Byl 

přivítán na hřišti před 

radnicí. Na uvítanou 

zazpívali členové souboru 

Úsměv panu prezidentovi 

několik lidových písní. 

Byla to vůbec první 

návštěva prezidenta u nás 

za dobu trvání naší 

republiky.  

     Alespoň jak jsem zjistila, 

nikdo o jiné návštěvě 

předchozích prezidentů 

neví. 

        

                        
 

Výstava 
 
V budově radnice vystavoval kaznějovský občan pan Václav Šafr své obrazy zachycující hezká místa v naší obci a 
okolí.  Výstavka se zdařila. Vždyť hezkých míst je u nás opravdu dost. 

 
                                                                                                                                                   Alice Pokorná, 5. třída 

NNAAŠŠEE  MMĚĚSSTTOO  
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Výstava pohlednic a fotografií  

města Kaznějov 
 

23. 9. 2011 žáci naší školy navštívili výstavu pohlednic a fotografií města Kaznějov, kterou na MěÚ Kaznějov 

uspořádal Klub historiků Kaznějov. 

                                                            

 

Pohled z Kazňova z roku 1905 (Historie Kaznějova) 

 

NNAAŠŠEE  MMĚĚSSTTOO  

http://www.kaznejov.cz/galerie/Historie
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Agility 
 
 
 
 
 
     Na hřišti „Na dolíkách“ za 
hřbitovem uspořádal ve dnech 15. – 
16. října 2011 kaznějovský 
kynologický klub závody psů. 
Zúčastnilo se asi 80 psů, kteří 
soutěžili ve zdolávání různých 
překážek na čas. Úžasná chytrost a 
obratnost psů byla moc zajímavá. 
Jejich „páníčci a paničky“ pro své 
soutěžící miláčky postavili okolo 
hřiště stany. Vypadalo to tam jako 
v psím pohádkovém městečku    

 
 
 

 

 
Pochod „Vezmem roha do Zbiroha“ 

 
     Pochod uspořádal POHYB Kaznějov – paní 
Hana Kundrátová. Ráno v osm hodin pro nás 
přijel autobus, který nás zavezl do Zbiroha.     
Autobus zastavil před zbirožským muzeem, kde 
na nás čekala paní, která nás muzeem provedla 
a pověděla nám spoustu zajímavých věcí o tom, 
jak se žilo dříve ve Zbirohu a o spisovateli 
 a básníkovi J. V. Sládkovi, který se tam narodil. 
Například jsme se dozvěděli, že měl na gymnáziu 
čtyřku z českého jazyka. 
     A co že J. V. Sládek napsal? Snad všichni jsme 
se ve škole či školce učili básničku Lesní 
studánka: „Znám křišťálovou studánku, kde 
nejhlubší je les, tam roste tmavé kapradí a vůkol 
rudý vřes…“. 
     Po návštěvě muzea jsme se vydali k místnímu 
zámku, který stojí na kopci nad Zbirohem. 

Prohlédli jsme si zámecký park, nádvoří a okolí zámku. Zámek je velmi pěkný.  Pochod dále vedl krásnými lesy 
v okolí. V nich je ukryto plno zajímavých a vysokých skal, které jsme zdolávali. 
 
Přestože nám počasí moc nepřálo, výlet se nám všem velmi líbil. 
Už se těšíme na příští rok. Kam asi pojedeme? 
                                                                           Alice Pokorná, 5. třída 

 

NNAAŠŠEE  MMĚĚSSTTOO  
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Výstava cestovního ruchu 

Plzeňského kraje 

 

   V pátek 20. 10. 2011 žáci VIII. a IX. tříd naší školy navštívili Výstavu cestovního ruchu Plzeňského 

kraje ITEP v Plzni. U jednotlivých stánků mohli získat informace o různých regionech České republiky, 

Slovenska, Francie, Německa, Chorvatska.  

 
 

 

KKUULLTTUURRAA  
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Jak si vede „Viktorka“? 
 

Plzeňská FC Viktoria se 

19. října sympaticky uvedla 

proti nejlepšímu týmu 

planety, Barceloně, i když 

s porážkou 0:2.  

A 1. listopadu proti 

tomuto soupeři prohrála 

vysoko 0:4 v pražském 

Edenu. 

Aktivněji do utkání 

v Edenu vstoupila Plzeň, 

která měla dobré 

příležitosti již v první 

desetiminutovce. 

I přes celkovou prohru 
drží fanoušci Plzně svému 
týmu nadále palce. 
 
David Liška, 8. roč. 

Více:  FC Viktoria Plzeň – mistři 2010/2011 • Tomáš Paclík: Evropskou ligu chceme hrát v Plzni 

 

 

 

 

... A ZDE JE ŘEŠENÍ: 

 

POZNALI JSTE? TAJEMNOU OSOBOU  

BYLA PANÍ UČITELKA HAVLENOVÁ,  

TŘÍDNÍ UČITELKA 1. A 

 

SSPPOORRTT  

http://www.fcviktoria.cz/cs/
http://www.fcviktoria.cz/cs/napsali-o-nas-tomas-paclik-evropskou-ligu-chceme-h
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Zápas FC Viktoria Plzeň proti FC 

Barcelona 
 

Dne 1.11 2011 se uskutečnila velká událost. 

FC Viktoria Plzeň se dostala až do ligy mistrů, v té si zahráli i se známým týmem FC Barcelona. 

Barcelona přijela k nám, Plzeň v Barceloně hrála 19. 10. 2011. Plzeň v Barceloně prohrála pouhých 2:0, u nás v Plzni 

jsme prohráli 4:0. 

Začátek zápasu se vedlo lépe Plzni, ale až do vyloučení našeho hráče z Plzně. 

 

Nejlepší hráčem FC Viktoria Plzeň se stal hráč s číslem 6 Václav Pilař, Messi ho po zápase velmi chválil a také po 1. 

poločase dostal Pilař Messiho dres. V FC Barceloně se stal samozřejmě hráč s číslem 10 Lionel Messi, který v Praze v 

Edenu střelil Plzni 3 góly. 

 

 

 

 

                       

                                                                                                        

 

 

 

 

 

 

 

 

                                                                                                                                                                 Jana Pitlíková, 7. třída 

SSPPOORRTT  
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Na důkaz, jak je dostihový sport krutý   
Svaly se napínaly, hříva vlála. Kopyta prudce bušila do země v rytmu cvalu. Krk se zdvihal, jak se zvedaly nohy. 

Na oválu byl nula.... 

Estrego… majestátné jméno pro hřebce anglického plnokrevníka. Ovšem pro koně, který běhá směšným cvalem, 

přinese jen pomluvy. 

Běžel jsem jak o život, div že mi nepraskly šlachy. Nozdry se mi divoce roztahovaly, při každém nádechu z nich 

vystoupl obláček páry. Sliny tekly jako o závod a kapaly z huby. Chtěl jsem zpomalit, ale nohy nechtěly poslechnout.  

V boku jsem cítil bolest a v kříži nepříjemné bodání, jako kdyby mě tam každou chvilinku někdo píchnul ostruhou. Jezdec 

mě hnal vpřed. Už jsem necítil tělo, když mě něco chladného škublo v koutkách. Byl to trhanec udidlem, abych zrychlil. 

Napjal jsem síly, ale nešlo to. Můj krk se ohýbal už jen ze zvyku, ocasní kůstky také pouštěly žíně, kam se jim zachtělo. 

Nohy jsem měl v jednom ohni, ale ty také běžely už jen na pokyn paměti. Uši jsem klopil dozadu, což vyžadovalo 

spoustu energie, kterou jsem potřeboval. Zorničky se mi zužovaly a rozpínaly. Moji soupeři byli daleko přede mnou. Lidé 

si na mě ukazovali. Nevěděl jsem proč. Snad nejsem jediný kůň, 

který běhá pomalu? Nebo snad ano? Myšlenka mě 

zaneprázdnila. Nikdo si zjevně nevšiml, že se nesoustředím. Byl 

jsem vyčerpaný. Záda mě bolela pod tíhou koženého sedla  

a jezdce… 

Černý kůň se hnal vpřed z posledních sil. Lidé si na něj 

ukazovali a tiše šelestili jako les krátce po prudké bouři. 

„Podívejte na něj! Vždyť ani běhat neumí! Jak ho můžou 

přihlásit na dostih? Hatí jen dobrou pověst tohoto sportu!“ 

Volání bylo slyšet po celém hledišti. Hřebec zavětřil, poznal, že 

se o něm spekuluje… 

Poslední síly! Ne! Dál už neběžím. Musím! Napomínal 

jsem svou mysl. Ta jakoby hnala tělo vpřed, ale tělo ji nechtělo 

poslouchat. Služby mi vypověděl každý sval v těle. Ostré trhání 

udidlem mě znervózňovalo. V jednu chvíli jsem opět pocítil závan energie. Byl to však doušek. Konečně se mi podařilo 

zpomalit! Cválal jsem pomalým cvalem. Nejhorší však byly následky. Ostrý hvizd, dopad a štiplavý pocit kůže na mé 

zádi. Tak takhle. Žokej na mě vytasil bičík. Zkusil jsem zrychlit, nešlo to. Další a další rány kůží bolely, doprovázely je 

však uchvácené kopance do boků. Nereagoval jsem. Chtěl jsem pryč! Podlamovaly se mi nohy a já musel při tom utíkat. 

A můj žokej mě ještě pobízel. Přitom věděl, že je nedoženu. Zpomalil jsem a zvedl hlavu a položil uši dozadu, na důkaz 

protestu. 

"Co to dělá!? To snad nemyslí vážně!" Lidé na tribunách znovu rozšířili zprávu, že černý kůň prostě na dostih 

nepatří. Děti vstávaly, ženy si zakrývaly rukou ústa a muži řvali na celé kolo. Avšak nevěděli, jaký soucit k němu chovají. 

Už dost! Dál ne! Kopyta se mi zamotala, byl to spíše takový skluz, neboť se přede mne postavila živá překážka, 

která mi sahala tak po plece, možná výš. Snad po mě nechtějí, abych to přeskočil? Zhrozil jsem se, sklopil uši a vzepjal 

se z malé kapky energie. Další náraz bičíku. No dobrá. Na to se snad ještě zmohu. Napjal jsem svaly z posledních sil, ale 

když jsem měl dopadnout, jako by energie vyprchala. Podlomily se mi obě přední nohy a já dopadl na zem. Spadl jsem 

na bok. V levé přední jsem cítil krutou bolest. Zmítal jsem se v křečovitých bolestech. Neuběhlo ani pět minut  

a veterinář byl u mě. Něco rozmlouval s mým jezdcem. Nerozuměl jsem. Bylo to však rychlé. Ucítil jsem injekci. Vítr 

rozčeřoval moji hřívu jako vlny v oceánu, byl to chladný vítr. 

                Vraníkovy oči pohasly. Lidem vytryskly slzy. Tolik soucitu cítili vůči nebohému zvířeti. Ptáci vzlétli k nebesům 

a zazpívali píseň. Nebyla to však píseň, kterou vyzpěvovali vždy. Byla plná smutku, lásky a tíhy na srdci.                                                                                                      

                                                                                                                                      

 Šárka Ježková, 8. třída

 

VVŠŠEEHHOOCCHHUUŤŤ  
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Proč? 
 

 

V teple a měkkoučku 

okusuji mrkvičku. 

  

Nic mi nechybí, 

mám se dobře, 

proč se vám nic nelíbí, 

dívejte se na svět modře. 

 

Pak najednou se rozrazí dveře, 

ošklivě mě uhoděj, 

nemůžu už ukousnout šťavnatého keře, 

to jsem teda zvědavej. 

 

Lidé, kteří mě milují, 

dívají se smutně, 

já koukám nechápavě, 

dívaje se na ně. 

 

A náhle přijdu k rozumu, 

né né, já tam nepůjdu! 

Přede mnou spousty koní, 

kteří smutně žadoní. 

 

Ten netvor, znovu mne praštil, 

              Ulehám 

              a oči upírám k tomu, 

co mi život zničil. 

 

 

               Auto vyjíždí, 

mě duši to hyzdí. 

mám žízeň a hlad, 

nedají mi najíst snad? 

 

Je mi zle – teď stavíme, 

ale domov už nevidíme. 

Ti neřádi se radují, 

přejeli jsme Polsko a jsme v Itálii, 

pít nám stále nedají, 

náš domov je někde v dáli. 

 

Koukám kolem sebe- 

kdepak je to modré nebe? 

Jsou tu spousty koní, 

ale většina z nich už nežadoní. 

Spousta z nich je ve věčném spánku, 

já pořád hledám tu světlou stránku. 

 

Najednou mě zvedají 

a z ničeho nic 

něco hodně zabolí, 

svět vedle mě už nestojí. 

 

Padám a ptám se – proč? 

 

                                                                                                                           

                                                                                                                                                 Johana Košťálová, 8. třída 

 

?        ?        ?           ?    ?         ?       ?       ?
 

VVŠŠEEHHOOCCHHUUŤŤ  
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ŠŠuummaavvaa  ((ffoottoorroommáánn))  --  11  

  
 

 

 

VVŠŠEEHHOOCCHHUUŤŤ    

Ještě bych 

spala! 

Nechápu, 

proč jsme 

museli jet 

tak brzo! 

 

  

  

Hele, holky! 

Koukejte! Mám i 

pláštěnku za 99 Kč. 

Tý jo, ten chlap 

je fakt SEXY! 

 

Lidi, koukejte, 

mám novou 

košili! 

Tady jsme byli 

ubytováni. Holky, já si 

to vybalím 

sem. 

Hele, už nám 

to jede! 

Tak jdeme  

Jejky, ja budu 

ještě asi spát. 

To já si 

dám něco 

k jídlu. 
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ŠŠuummaavvaa  ((ffoottoorroommáánn))  --  22  

  
 

 

 

VVŠŠEEHHOOCCHHUUŤŤ    

 

 

 

Lidi, koukejte, 

mám novou 

košili! 

Hele, už nám 

to jede! 

 

Ježíš, to vypadá 

tak staře. 

Já na to nesednu! 

O hodinu později pod Pancířem…. 

 

Pozooor! 

Jeduu… 

Raději si to 

všechno 

zapíšu. 

No, to je 

dobrej 

nápad. 

Ježiši, 

zase nás 

budou 

fotit! 
Joo, jsem 

fakt 

dobrej! 

Sýýýr…xD 
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ŠŠuummaavvaa  ((ffoottoorroommáánn))  --  33  

  
 

 

 

VVŠŠEEHHOOCCHHUUŤŤ    

 

 

 

Lidi, koukejte, 

mám novou 

košili! 

Hele, už nám 

to jede! 

 

 

Konečně už 

jdeme 

dolů! 

Ano, máš u mě malé 

bezvýznamné plus… 

Není to 

náhodou 

sítina??? 

Pokračujeme na pramen 

Úhlavy… 

Pramen Úhlavy 

Ježiš, to je 

dálka!!! 

Jdem na pokoje a rovnou spát… 

  

Lidi  vstáváme!… 

Jóó, konečně. 

Nechte mě ještě spát… 

To je 

pohybu 

po ránu!!! 
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ŠŠuummaavvaa  ((ffoottoorroommáánn))  --  44  

  
 

 

 

VVŠŠEEHHOOCCHHUUŤŤ    

 

Lidi, koukejte, 

mám novou 

košili! 

Hele, už nám 

to jede! 

 

 

  

Jedeme na Špičák… 

Společné foto na Špičáku… 

 

Cesta k jezeru. 

Připadám si 

jako vodník! 

Si myslíš, když máš 

zelený tričko, co? 

Já se 

bojícím!!! 

Už jsme prošli okolí a náš 

3 denní pobyt končí!  

Jedeme na Špičák… 
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ŠŠuummaavvaa  ((ffoottoorroommáánn))  --  55  

  
 

 

 

VVŠŠEEHHOOCCHHUUŤŤ    

Lidi, koukejte, 

mám novou 

košili! 

Hele, už nám 

to jede! 

 

 

 

 

Čekáme na vlak… 

Chrrrrr.... 

Chrrrrr…. 

 

 
Nemáme 

vystoupit? 

A jsme 

doma… 

v Kazáči. 

... tak to byl 

výlet 9. třídy  

na Šumavu… 

 

zpracovaly žákyně:  

Kristýna Valešová,  

Barbora Winkelhöferová,  

Jana Galliková,  

Lucie Baštrňáková 
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Webové stránky školy ke článkům URL 
Co jste hasiči, co jste dělali …? Povídání a několik fotek najdete zde 

(http://zskaznejov.webnode.cz/products/a8-listopadu-2011-co-jste-hasici-
co-jste-delali-/), rozsáhlejší fotogalerie z besedy je zde 
(http://zskaznejov.webnode.cz/products/a8-listopadu-2011-co-jste-hasici-
co-jste-delali-beseda-ve-vseznalkovi-/ ) 

Happy Halloween Výroba čarodějnic je ve fotogalerii 
(http://zskaznejov.webnode.cz/products/a24-25-rijna-2011-/ ) 

Káčko 2011 1. ročník výtvarné soutěže KÁČKO 2011 – Vyhodnocení (více 
fotografií) - http://zskaznejov.webnode.cz/products/a1-rocnik-
vytvarne-souteze-kacko/  

Nová presentace - Webové stránky 
základní školy jako vstupní brána do 
internetu - 

je zde http://zskaznejov.webnode.cz/products/presentace-webove-
stranky-zakladni-skoly-jako-vstupni-brana-do-internetu/  
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